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Z A P I S N I K 

 

S 19. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA OŠ A.G. MATOŠA NOVALJA 

 

održane 19. travnja 2023. u Novalji, u zgradi matične škole, u prostoriji zbornice, s početkom u 18:30 

sati. 

 

Članovi koji su sudjelovali u radu sjednice: 

1. Ivana Kurilić, predsjednica Školskog odbora, predstavnica Osnivača 

2. Dejan Tauzer, učitelj informatike, predstavnik Učiteljskog vijeća 

3. Kristina Šegota, učiteljica matematike, predstavnica Radničkog vijeća 

4. Marija Vidušin Šuljić, predstavnica Osnivača 

 

Odsutni članovi: 

1. Ankica Peranić, predstavnica Vijeća roditelja – izostanak opravdala telefonskim putem 

2. Ana Vidas, zamjenica predsjednice Školskog odbora, pedagoginja, predstavnica Učiteljskog vijeća 

– izostanak opravdala izravno ravnatelju. 

 

Ostali: 

1. Aleksij Škunca – ravnatelj 

2. Darko Peranić – tajnik 

3. Arijana Cimperman – sindikalna predstavnica u svojstvu Radničkog vijeća 

4. Monika Škunca Palčić – imenovana u Školski odbor od strane Osnivača, mandat se verificira 

na ovoj sjednici. 

 

Ivana Kurilić predsjednica Školskog odbora, otvara sjednicu, pozdravlja sve nazočne, utvrđuje da je 

istoj nazočno 4 od ukupno 7 članova, čime postoji kvorum za pravovaljani rad. Ravnatelj predlaže da se 

predloženi dnevni red iz ponovnog zakazivanja 19-e sjednice dopuni novom točkom 9. Predlaganje 

umirovljene učiteljice Zrinke Peranić za Plaketu Grada Novalje, a da dosadašnja točka 9. Tekuće 

informacije postane točka 10. Predsjednica Školskog odbora to prihvaća te predlaže potom da se utvrdi 

sljedeći 

 

DNEVNI RED: 

  

1. Verifikacija zapisnika s 14. sjednice; 

2. Verifikacija zapisnika s 15. elektroničke sjednice; 

3. Verifikacija zapisnika sa 16. elektroničke sjednice; 

4. Verifikacija zapisnika sa 17. elektroničke sjednice; 

5. Verifikacija zapisnika s 18. elektroničke sjednice; 

6. Verifikacija mandata Monike Škunca Palčić za novog člana Školskog odbora; 

7. Davanje prethodne suglasnosti za sklapanje ugovora o radu na natječaju za radno mjesto učitelj 

talijanskog jezika na određeno nepuno radno vrijeme (6 sati tjedno) do povratka djelatnika na rad, 

odnosno do donošenja odluke na ponovljenom natječaju, a najdulje pet (5) mjeseci; 
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8. Davanje prethodne suglasnosti za sklapanje ugovora o radu na natječaju za radno mjesto učitelj 

fizike na određeno nepuno radno vrijeme (16 sati tjedno) do donošenja odluke na ponovljenom 

natječaju, a najdulje pet (5) mjeseci; 

9. Predlaganje umirovljene učiteljice Zrinke Peranić za Plaketu Grada Novalje; 

10. Tekuće informacije. 

 

• dnevni red je prihvaćen s 4 glasa „ZA“. 

 

Ad 1. Verifikacija zapisnika s 14. sjednice 

 

Predsjednica Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik s 14. sjednice dobili 

31. ožujka 2023. u prilogu uz poziv za prvi pokušaj sazivanja ove sjednice, potom pita članove imaju li 

kakvih dopuna ili prigovora. 

Dopuna i prigovora nije bilo te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje Zapisnik s 14. 

sjednice: 

 

• Zapisnik s 14. sjednice održane 02. studenog 2022. 

je potvrđen u cijelosti, s 4 glasa „ZA“. 

 

Ad 2. Verifikacija zapisnika s 15. elektroničke sjednice 

 

Predsjednica Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik s 15. elektroničke 

sjednice dobili 31. ožujka 2023. u prilogu uz poziv za prvi pokušaj sazivanja ove sjednice, potom pita 

članove imaju li kakvih dopuna ili prigovora. 

Dopuna i prigovora nije bilo te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje Zapisnik s 15. 

elektroničke sjednice: 

 

• Zapisnik s 15. elektroničke sjednice održane 23. studenog 2022. 

• je potvrđen u cijelosti, s 4 glasa „ZA“. 

 

Ad 3. Verifikacija zapisnika s 16. elektroničke sjednice 

 

Predsjednica Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik sa 16. elektroničke 

sjednice dobili 31. ožujka 2023. u prilogu uz poziv za prvi pokušaj sazivanja ove sjednice, potom pita 

članove imaju li kakvih dopuna ili prigovora. 

Dopuna i prigovora nije bilo te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje Zapisnik sa 16. 

elektroničke sjednice: 

 

• Zapisnik sa 16. elektroničke sjednice održane 30. prosinca 2022. 

• je potvrđen u cijelosti, s 4 glasa „ZA“. 

 

Ad 4. Verifikacija zapisnika sa 17. elektroničke sjednice 

 

Predsjednica Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik sa 17. elektroničke 

sjednice dobili 31. ožujka 2023. u prilogu uz poziv za prvi pokušaj sazivanja ove sjednice, potom pita 

članove imaju li kakvih dopuna ili prigovora. 

Dopuna i prigovora nije bilo te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje Zapisnik sa 17. 

elektroničke sjednice: 

 

• Zapisnik sa 17. elektroničke sjednice održane 10. veljače 2023. 

• je potvrđen u cijelosti, s 4 glasa „ZA“. 

 

Ad 5. Verifikacija zapisnika s 18. elektroničke sjednice 
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Predsjednica Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik s 18. elektroničke 

sjednice dobili 31. ožujka 2023. u prilogu uz poziv za prvi pokušaj sazivanja ove sjednice, potom pita 

članove imaju li kakvih dopuna ili prigovora. 

Dopuna i prigovora nije bilo te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje Zapisnik s 18. 

elektroničke sjednice: 

 

• Zapisnik s 18. elektroničke sjednice održane 27. veljače 2023. 

• je potvrđen u cijelosti, s 4 glasa „ZA“. 

 

Ad 6. Verifikacija mandata Monike Škunca Palčić za novog člana Školskog odbora 

 

Predsjednica Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su 31. ožujka 2023. u prilogu 

uz poziv za prvi pokušaj sazivanja ove sjednice, dobili Rješenje o razrješenju i imenovanju člana 

Školskog odbora od 23. ožujka 2023. koje je potpisao župan Ličko-senjske županije. Tajnik je izvijestio 

da je Osnivač dostavio uvjerenje da se ne vodi kazneni postupak protiv Monike Škunca Palčić te da 

nema nikakvih zapreka da ona bude članica Školskog odbora. Tajnik je rekao da njezin mandat traje do 

isteka vremena na koje je bio izabran član Školskog odbora kojega zamjenjuje. Predsjednica Školskog 

odbora je potom pozvala prisutnu Moniku Škunca Palčić da dostavi kopiju svoje osobne iskaznice, na 

kojoj da napiše svoj kontakt broj mobitela te email adresu na koju će zaprimati materijale za Školski 

odbor, što je prisutna Monika Škunca Palčić i učinila. 

Predsjednica Školskog odbora je potom utvrdila da je mandat verificiran i da Monika Škunca Palčić kao 

punopravni član Školskog odbora može sudjelovati u nastavku rada ove sjednice. 

 

Ad 7. Davanje prethodne suglasnosti za sklapanje ugovora o radu na natječaju za radno mjesto učitelj 

talijanskog jezika na određeno nepuno radno vrijeme (6 sati tjedno) do povratka djelatnika na rad, 

odnosno do donošenja odluke na ponovljenom natječaju, a najdulje pet (5) mjeseci 

 

Riječ dobiva tajnik kao izvjestitelj te govori da je ovo radno mjesto ostalo upražnjeno nakon što je 

Anamarija Palčić otišla na bolovanje, a potom i na rodiljni i roditeljski dopust, a da će biti odsutna s 

rada negdje do proljeća 2024. Rekao je da se nitko stručan nije javio na ovo radno mjesto da bi ga se 

moglo zaposliti do isteka zamjene, da se javila Tanja Kurilić Matak. Rekao je da zaprimljen još jedan 

dopis, da se radi o Zrinki Lovrić koja je poslala svoj životopis, dokaz o državljanstvu, podatke o 

nekažnjavanju i diplomu, ali nije poslala potpisanu prijavu na natječaj te se njezin dopis nije razmatrao, 

a ona se ne smatra kandidatkinjom na ovom natječaju. Rekao je da su u trenutku zaprimanja tog dopisa 

bila objavljena četiri natječaja, stručni suradnik edukacijsko-rehabilitacijskog profila, pomoćnik u 

nastavi učeniku s teškoćama u razvoju, učitelj matematike i učitelj talijanskog jezika. Rekao je da je 

Zrinka Lovrić obaviještena da se ne smatra kandidatkinjom ni na jednom od ova četiri natječaja. Rekao 

je da su se tri natječaja ponovila, a da je na ovom natječaju ravnatelj odabrao Tanju Kurilić Matak, koja 

ne ispunjava propisane uvjete odgovarajuće vrste obrazovanja iz čl. 9. Pravilnika o odgovarajućoj vrsti 

obrazovanja učitelja i stručnih suradnika u osnovnoj školi te da je predložio se do zasnivanja radnog 

odnosa na osnovi ponovljenog natječaja radni odnos zasnuje s Tanjom Kurilić Matak, a da se ovaj 

natječaj ponovi u roku od pet mjeseci. 

Riječ dobiva ravnatelj koji izvješćuje da sve učiteljice engleskog i talijanskog jezika imaju punu normu, 

da rade u matičnoj i područnim školama te ih se ne može rasporediti na ovo radno mjesto kao stručnu 

zamjenu. 

Za raspravu se više nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje suglasnost na 

Odluku o odabiru kandidata na natječaju za radno mjesto učitelj talijanskog jezika na određeno nepuno 

radno vrijeme (6 sati tjedno) do povratka djelatnika na rad, odnosno do donošenja odluke na 

ponovljenom natječaju, a najdulje pet (5) mjeseci: 

 

• Školski odbor je s 5 glasova „ZA“ dao 

prethodnu suglasnost da se na radno mjesto učitelj talijanskog jezika,  

na određeno nepuno radno vrijeme (6 sati tjedno) do povratka djelatnika na rad, odnosno do donošenja 

odluke na ponovljenom natječaju, a najdulje pet (5) mjeseci zaposli Tanja Kurilić Matak. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt. 
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Ad 8. Davanje prethodne suglasnosti za sklapanje ugovora o radu na natječaju za radno mjesto učitelj 

fizike na određeno nepuno radno vrijeme (16 sati tjedno) do donošenja odluke na ponovljenom 

natječaju, a najdulje pet (5) mjeseci 

 

Riječ dobiva tajnik kao izvjestitelj te govori da je ovo radno mjesto ostalo upražnjeno nakon što je 

Medina Bračković otišla u mirovinu 01. rujna 2022. Nakon toga da se bio zaposlio Ante Knežević kao 

nestručan, da se raspisao natječaj, da se na natječaj bila javila Ksenija Datković, da je Ante Knežević 

bio odustao od natječaja, da je Ksenija Datković bila ostala jedini kandidat te da je ravnatelj nju bio 

odabrao za izvršitelja. Na ponovljenom natječaju, da se samo Ksenija Datković javila. Rekao je da 

Ksenija Datković nije stručna u fizici, da je stručna za tehničku kulturu, odnosno nema propisani uvjet 

odgovarajuće vrste obrazovanja iz čl. 16. Pravilnika o odgovarajućoj vrsti obrazovanja učitelja i stručnih 

suradnika u osnovnoj školi te da se nju može zaposliti najdulje do 5 mjeseci. Njen sadašnji ugovor za 

fiziku je sklopljen 01. travnja 2023. te može trajati najviše do 31. kolovoza 2023. 

Riječ dobiva ravnatelj koji izvješćuje da je Ksenija Datković od 01. studenog došla na radno mjesto 

učitelja tehničke kulture i fizike, da je studirala politehniku i građevinu te da je u procesu dokazivanja 

potrebnog broja ECTS bodova iz predmeta fizike. Rekao je da ona za sada nema formalno obrazovanje, 

no da je ona kvalitetan učitelj te se nada da će uspjeti dokazati da ima i formalno obrazovanje iz fizike. 

Rekao je da su s njom zadovoljni i učenici i roditelji. 

Za raspravu se više nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje suglasnost na 

Odluku o odabiru kandidata na natječaju za radno mjesto učitelj fizike na određeno nepuno radno 

vrijeme (16 sati tjedno) do donošenja odluke na ponovljenom natječaju, a najdulje pet (5) mjeseci: 

 

• Školski odbor je s 5 glasova „ZA“ dao 

prethodnu suglasnost da se na radno mjesto učitelj fizike,  

na određeno nepuno radno vrijeme (16 sati tjedno) do donošenja odluke na ponovljenom natječaju, a 

najdulje pet (5) mjeseci zaposli Ksenija Datković. 

• Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt. 

 

Ad 9. Predlaganje umirovljene učiteljice Zrinke Peranić za Plaketu Grada Novalje 

 

Riječ dobiva ravnatelj koji smatra da bi Plaketu Grada Novalje trebalo dodijeliti Zrinki Peranić za 

ukupni doprinos razvoju glazbene kulture. Smatra da bi predlagatelj trebao biti Školski odbor jer je 

djelovanje Zrinke Peranić bilo šire od rada u Školi, ona da je vodila i muške i ženske klape, sudjelovala 

u aktivnostima u srednjoj školi, te kroz druge programe. Planirao je da to bude kroz Učiteljsko vijeće, 

ali smatra da bi to trebao napraviti Školski odbor jer uključuje i Osnivača te predstavnike roditelja. 

Rekao je da je prošle godine bila ta inicijativa, ali da je njezin muž dobio nagradu te da bi bilo 

inkompatibilno da oboje dobiju nagradu. Rekao je da je natječaj raspisan i da traje do kraja travnja. 

Rekao je da se sada vidi koliki je bio njezin doprinos, kada više ne radi u Školi.  

Za raspravu se više nitko nije javio te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje odluku o 

prijedlogu za dodjelu Plakete Grada Novalje Zrinki Peranić: 

 

• Školski odbor je s 5 glasova „ZA“ usuglasio prijedlog 

da se Plaketa Grada Novalje dodijeli Zrinki Peranić. 

Ova odluka izradit će se kao pojedinačni akt. 

 

Ad 10. Tekuće informacije 

 

Riječ dobiva ravnatelj te govori da su u tijeku izleti i ekskurzije, da se oni organiziraju ponovno nakon 

što su bili u prekidu zbog pandemije. Rekao je da sljedeći tjedan započinju upisi u 1. razred, da se 

izmijenila liječnica koja je u povjerenstvu. Spomenuo je da su završila županijska i sportska natjecanja, 

da ih je ove godine bilo prijavljeno više, da je bura poremetila gotovo polovicu natjecanja, da djevojčice 

nisu mogle ići u Otočac na natjecanje iz odbojke, a dječaci nisu mogli ići u Gospić. Nastavio je s 

nacionalnim ispitima učenika 8-ih razreda, gdje da su podvojena mišljenja zbog preležerne atmosfere 

kod učenika, a da je načuo da se rezultati očekuju tek u lipnju. Rekao je da je Turistička zajednica 
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donirala interaktivni monitor, koji je došao, nalazi se u maloj učionici te se može koristiti. Izvijestio je 

potom o inicijativi razredne nastave, da se 09. ožujka 2023. održao jedan sastanak na kojem su bile 

učiteljice razredne nastave koje predaju u matičnoj školi, roditelji učenika razredne nastave koji 

pohađaju matičnu školu te on kao ravnatelj. Rekao je da je sastanak održan na inicijativu prisutnih 

roditelja i učiteljica, da su se nakon rasprave nazočni složili oko prijedloga mogućnosti privremenog 

rješenja koje bi bilo na snazi do izgradnje novog krila matične škole, a počelo bi se primjenjivati od 

2023./2024. školske godine. Rekao je da se radilo o razmatranju mogućnosti da se u prizemnom dijelu 

prostora blagovaonice napravi prostor za razrednu nastavu te da bi se razredna nastava tada mogla 

odvijati jedan tjedan ujutro, a jedan popodne, s time da predmetna nastava ostaje kakva je sada. Rekao 

je da bi sadržaj prijedloga privremenog rješenja bio proširiti prostor sadašnje blagovaone u hodnik, 

pregrađivanje tog prostora montažnim panelima tako da se dobiju dvije nove učionice te organiziranje 

izmjene smjena razredne nastave po principu jedan tjedan ujutro, jedan tjedan popodne, a da će se detalji 

mogućnosti i načina zahvata u prostor ispitati. Rekao je da je s Antom Dabom (op.a. zaposlenikom 

Grada) o tome više puta komunicirao i da će u petak doći projektant Siniša Mandić koji radi projekt 

dogradnje, da se vide tehničke i operativne mogućnosti. Rekao je da bi to značilo da bi se marende za 

učenike dostavljale u učionice, kao za vrijeme pandemije, da bi cjelokupno financiranje išlo od strane 

Osnivača i Grada Novalje, no da je neozbiljno da roditelji kupe kantu jupola i da krenu uređivati na ho-

ruk. Rekao je da je u više navrata o tome govorio s gradonačelnikom i zamjenicom župana Jasnom 

Orešković. Rekao je da se očekuje raspisivanje natječaja, no da se više ne usuđuje govoriti o datumima, 

da je čak i ministar zvao gradonačelnika da se Škola uključi u projekt cjelodnevne škole, no to da nije 

moguće jer Škola radi u dvije smjene. Za cjelodnevnu školu je rekao da će biti odabrano 50 škola u 

cijeloj Hrvatskoj, da su iz Županije zainteresirani Senj, Gospić i Lovinac, no da postoje kriteriji i da ne 

vjeruje da će svi proći. Izvijestio je da je u Školi bila prosvjetna inspekcija, da su gledali rješenja o 

zaduženjima, da su tražili zapisnik s konstituirajuće sjednice Vijeća roditelja, da obično pošalju zapisnik 

na suglasnost, a potom rješenje, no da još nisu. Rekao je da uvijek nešto nedostaje, ali da se to ispravi 

po rješenju u kojem bude i rok koji Škola mora ispoštovati. Nastavio je s udžbenicima, rekao je da su 

neki već dosta potrošeni, da se koriste već četiri godine ako nisu radni udžbenici. Izvijestio je da je 

školska Zadruga imala predstavljanje proizvoda na Uskršnjem doručku te da planiraju biti i na Fešti od 

maja. Rekao je da ima oko 290 učenika koji uzimaju prehranu, da se to obično mijenja prvog u mjesecu. 

Na pitanje što je s vratima velike dvorane, da su klimava, odgovorio je da je to prošli tjedan popravljeno, 

da se radi o dijelovima (šarke, panti) koji nisu originalni te da ih je jako teško nabaviti. Rekao je da su 

oni skupi, da su promijenjeni na ulazu u dvoranu i u hodniku koji spaja dvoranu i školu. Na pitanje što 

je s dogradnjom škole odgovorio je da se čeka izmjena projekta, da su se u međuvremenu promijenili 

normativi prostora te se čeka izmjena i usklađenje projekta. Rekao je da se ne može s tim aplicirati prije 

nego li se projekti usklade s novim normativima. Obavijestio je da građevinska dozvola koja je izdana 

u rujnu 2020. ističe za tri godine, odnosno u rujnu 2023. Rekao je i da projektant sve ovo zna, da je on 

direktno u kontaktu s Ministarstvom, da je povećao neke prostore i da će morati biti izmjene i dopune 

građevinske dozvole. Ukazao je na poteškoće u zapošljavanju, da se nitko ne javlja na natječaje, a 

najgore da je pomoćnicima u nastavi koji imaju malu plaću i kojima ugovor ističe na kraju nastavne 

godine. 

 

Nakon ovoga više se nitko nije javljao za riječ te je predsjednica Školskog odbora zaključila sjednicu. 

 

Sjednica je završena u 19:23 sata. 

 

ZAPISNIČAR  PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA 

Darko Peranić  Ivana Kurilić 

 


